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Na IX. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo 20.2.2024 interpelácie predložili: 

 

 

Doc. RNDr. Mgr. Daniela Barkasi,PhD. 

Oslovili ma obyvatelia vo veci opravy ciest. Interpelujem na kompetentných vo veci opravy 

výtlkov na Ul. prof. Hlaváča a Ul. Františka Kubača. Je možné ich opraviť? 

 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Marián Sabovčík, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 

     TaZS realizovali opravy väčšiny výtlkov na Ul. prof. Hlaváča a Ul. Františka Kubača studenou 

asfaltovou zmesou v druhej polovici februára 2024.  Komplexnejšia oprava výtlkov bude 

urobená  koncom apríla v závislosti od dostupnosti lacnejšej obaľovanej asfaltovej zmesi. 

Zazmluvnený dodávateľ zmesi prostredníctvom EKS deklaruje začiatok produkcie v termíne  od 

18.4.2024. 

 

MUDr. Ján Mihalečko 

Prosím o opravu početných výtlkov na Ul. užhorodskej. 

 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Marián Sabovčík, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 

      TaZS realizovali opravy väčšiny výtlkov na Ul. Užhorodskej studenou asfaltovou zmesou 

v druhej polovici februára 2024 .  Komplexnejšia oprava výtlkov bude urobená  koncom apríla 

v závislosti od dostupnosti kvalitnejšej obaľovanej asfaltovej zmesi. Dodávateľ zmesi, ktorý je 

zazmluvnený  prostredníctvom EKS deklaruje začiatok produkcie v termíne od 18.4.2024. 

 

Ing. Martin Horňák 

Vážený pán primátor, týmto vám predkladám žiadosť o okamžité riešenie havarijného stavu 

zvonice na dome smútku v Topoľanoch. Vonkajšia fasáda zvonice je poškodená, odkvapové 

plechy medzi zvonicou a strechou domu smútku sú narušené a počas silných dažďov dochádza 

k zatekaniu dažďovej vody do vnútra priestorov domu smútku. Týmto sa poškodzuje a ničí 

mestský majetok. S týmto problémom je oboznámená aj p. Gondová, ktorá mi dala súhlasné 

stanovisko s potrebou riešenia tohto problému (príloha 4 fotografie). 

 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Jozef Doležal, ved. odboru HsM 

Technické  a záhradnícke služby  mesta Michalovce v rámci údržby tohto objektu zrealizovali 

viac ako desať lokálnych oprav  zatekania strechy. Strecha uvedených  objektov je prekrytá 

oxidovanými  asfaltovými  pásmi (kanadský šindeľ) , ktoré sú tohto času v  nevyhovujúcej 

kvalite.  Na väčšine plochy strechy dochádza vplyvom slnečného  žiarenia a poveternostných 

vplyvov k samovoľnej deštrukcií krytiny. Strecha má necelých 20 rokov, pričom 
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životnosť  krytiny z oxidovaného  asfaltového  materiálu sa uvádza v rozmedzí 10 -15 rokov  pri 

dodržaní správnej technológie pokládky. Lokálne opravy však aj zhoršujú  stav krytiny , pretože 

jej  mechanické zaťaženie počas opráv   vyvoláva ďalšie a ďalšie poruchy kompaktnosti strechy 

a spôsobuje nové miesta zatekania. Podľa názoru správcu jediným dobrým riešením, ktoré 

zastaví  poškodzovanie majetku Mesta je kompletná výmena krytiny strechy zvonice a domu 

smútku. 

Takáto komplexná oprava zvonice a strechy domu smútku je možná až na základe zmeny 

rozpočtu.      

 

Mgr. Lukáš Očenáš 

1. Interpelujem na kompetentných vo veci opravy výtlkov na sídlisku Východ. Ide o výtlky 

na Ul. moskovskej č.1 č. 14, Ul. leningradskej A6/7 a Ul. zakarpatskej č. 176/5. Je možné 

tieto výtlky opraviť? 

 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Marián Sabovčík, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 

TaZS realizovali opravy väčšiny výtlkov na Ul. moskovskej č.1 č. 14, Ul. leningradskej A6/7 a Ul. 

zakarpatskej č. 176/5 studenou asfaltovou zmesou v druhej polovici februára 2024 .  

Komplexnejšia oprava výtlkov bude urobená  koncom apríla v závislosti od dostupnosti 

kvalitnejšej obaľovanej asfaltovej zmesi. Dodávateľ zmesi, ktorý je zazmluvnený  

prostredníctvom EKS deklaruje začiatok produkcie v termíne od 18.4.2024. 

 

2. Obyvatelia Ul. leningradskej sa dopytujú o možnosti revitalizácie spevnenej plochy  

v medzi blokovom priestore, ktorú vzhľadom na súčasný stav nie je možné využívať na 

športové  aktivity. Je možné, aby deti z tohto sídliska už počas letných prázdnin 

využívali tento priestor plnohodnotne a bezpečne? 

 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Peter Hajduk, prednosta MsÚ 

Mesto má pripravené projektové dokumentácie na komplexnú revitalizáciu dvoch medzi 

blokových priestorov na ulici Leningradskej a Volgogradskej. Mesto sa snaží v súčasnosti 

prispôsobiť ich obsah oprávneným aktivitám v rámci odpovedajúcich opatrení Operačného 

programu Slovensko, aby získalo nenávratné finančné prostriedky na uvedené revitalizácie. 

Preto by nebolo efektívne a nehospodárne vstupovať čiastkovou úpravou uvedených 

priestorov. Predpokladáme podanie žiadosti a realizáciu verejných obstarávaní na zhotoviteľa 

v roku 2024 a realizáciu stavebných prác  v roku 2025.  

 

 

3. Interpelujem na konkrétnych vo veci obnovy chodníka pozdĺž Ul. užhorodskej od 

Cirkevnej základnej školy sv. Michala po budovu kde sídli iModa. Je možné pristúpiť 

k obnove tohto chodníka? (príloha fotodokumentácia) 
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Na interpeláciu odpovedal Ing. Peter Hajduk, prednosta MsÚ 

Tento chodník je zahrnutý do plánu rekonštrukcií na  najbližšie  obdobie. 

 

JUDr. Tímea Sotáková 

Vážený pán primátor, na základe požiadavky občanov z volebného obvodu IV., predkladám 

nasledovnú interpeláciu: 

Obyvatelia na ulici S.H. Vajanského sa na mňa obrátili s prosbou, aby som Vás   v ich mene 

požiadala o zrušenie Zákazu státia na ich ulici v úseku od Kmeťovej ulice po Agátovú ulicu. 

K tomuto zákazu státia pred ich vlastnými domami, došlo bez ich vedomia a vyjadrenia. Tento 

zákaz považujú za neodôvodnený a žiadajú obnovu predošlého stavu.   

 

Na interpeláciu odpovedala Ing. Anna Mrázová, ved. odboru V,ŽPaMR 

Povolenie na osadenie dopravného značenia „Zákaz zastavenia“ bolo vydané Mestom 

Michalovce na základe požiadavky Okresného dopravného inšpektorátu, a to z dôvodu 

nezachovávania prejazdnej šírky komunikácie vodičmi pri zastavení a státí na ceste.  

Mesto Michalovce ako cestný správny orgán na základe doručenej interpelácie 

požiadalo Okresné riaditeľstvo policajného zboru, Okresný dopravný inšpektorát 

o prehodnotenie osadeného dopravného značenia a o možnosti jeho demontáže po jednej 

alebo po obidvoch stranách cesty.   

 

Ing. Filip Kaľavský 

1. Riešenie parkovania na Ul. školská 

Vážený pán primátor, na zasadnutí mestského zastupiteľstva, 31.augusta 2023 som 

podával interpeláciu k riešeniu dopravnej situácie na Ul. školskej, kde sa nachádza 

materská škôlka, základná škola ale aj stredná škola. Odpoveď na interpeláciu bola, že 

návrh riešenia bude osadenie značky Zákaz zastavenia a cikcak čiara. Rád by som sa 

informoval v akom stave to je, pretože prešlo už skoro šesť mesiacov a doteraz sa nič 

neudialo. Teda nie je tam žiadna značka ani cikcak čiara. Ďakujem za odpoveď. 

Na interpeláciu odpovedala Ing. Anna Mrázová, ved. odboru V,ŽPaMR 

Mesto Michalovce, po odoslaní odpovede k interpelácií z augusta 2023 rokovalo s Okresným 

dopravným inšpektorátom o možnostiach osadenia navrhovaného dopravného značenia na 

Ul. školskej v Michalovciach. 

V zmysle technických podmienok je v bode 2.13.5.1 uvedená možnosť pre osadenie zvislého 

dopravného značenia a to:    

 Zákaz zastavenia sa smie ustanoviť len:  
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1. ak je to nevyhnutné z hľadiska bezpečnosti cestnej premávky na úseku na 

ktorom by inak zastavenie bolo podľa všeobecnej úpravy pravidiel cestnej 

premávky možné, napr. ak zákonná 5-metrová vzdialenosť pred križovatkou nie 

je dostatočná,  

2. z dôvodov plynulosti cestnej premávky v prípade, keď aj zastavenie vozidla 

spôsobí na danom úseku vážne narušenie plynulosti, napr. na hlavných 

mestských ťahoch,  

3. na vyznačenie vyhradených parkovacích miest,  

4. na vyznačenie parkovacích miest s obmedzením podľa podmienok 2.13.1.3.  

V ostatných prípadoch smie ustanoviť len zákaz státia. 

  

Zvislé dopravné značenie Zákaz státia by danú situáciu v ranných a poobedných špičkách 

nevyriešilo, nakoľko v tomto úseku dochádza iba zastaveniu na nevyhnutne potrebný čas, a to 

výstup/nástup detí a ich odchod/príchod do školy resp. odvedenie/vyzdvihnutie detí 

z materskej škôlky.  

 

2. Výtlky na parkoviskách 

Vážený pán primátor, oslovili na obyvatelia sídliska SNP a Stráňany. Po zime je na 

viacerých parkoviskách pod bytovými domami výskyt výtlkov. Pri vežiakoch na 

Stráňanoch, taktiež nízke bytovky Nad Laborcom a aj Konečná ulica. Na sídlisku SNP je 

to najviac na Ul. zvončekovej a Ul. severnej. Ďakujem. 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Marián Sabovčík, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 

TaZS realizovali opravy väčšiny výtlkov na sídliskách  SNP a Stráňany studenou asfaltovou 

zmesou v druhej polovici februára 2024 .  Komplexnejšia oprava výtlkov bude urobená  koncom 

apríla v závislosti od dostupnosti kvalitnejšej obaľovanej asfaltovej zmesi. Dodávateľ zmesi,  

ktorý je zazmluvnený  prostredníctvom EKS deklaruje začiatok produkcie v termíne od 

18.4.2024. 

3. Tankodrom pri vežiaku V1 

Vážený pán primátor, opäť ma oslovili obyvatelia sídliska Stráňany. Od prvého vežiaku 

V1 vedie chodník popri škôlke priamo na Školskú ulicu. Tento chodník sa jedného času 

stal skratkou pre vodičov, ale dodnes je aj parkoviskom. Na tomto mieste sa neustále 

porušuje VZN o parkovaní na zeleni. Chcel by som požiadať TaZS o zjednanie nápravy, 

aby nedochádzalo k parkovaniu na zeleni, teda zarovnať terén pri chodníku, vyčistiť 

samotný chodník od blata a špiny a zaviesť značenie (zvislé, vodorovné alebo iné), 

ktoré zamedzí neustálemu porušovaniu VZN o parkovaní na zelení. Ďakujem. 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Marián Sabovčík, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 

Technické a záhradnícke služby zabezpečia v mesiaci marec 2024  vyčistenie 

chodníka  a  vyrovnanie terénu pri ohrade materskej škôlky.  Kontrola  dodržiavania 

(existujúceho a nepoškodeného) dopravného značenia a   zjednanie nápravy, aby 
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nedochádzalo k parkovaniu na zeleni  nie je v kompetencií  TaZS.  Váš  podnet 

postupujeme  Mestskej polícii.  

Na interpeláciu odpovedala Ing. Anna Mrázová, ved. odboru V,ŽPaMR 

Mesto Michalovce preverilo existujúcu situáciu dopravného značenia na mieste pri bytovom 

dome V1 na Ul. Nad Laborcom.  

Existujúce dopravné značenie umožňuje vjazd za zvislé dopravné značenie iba vlastníkom 

garáži.  

Parkovanie na chodníku a na zeleni je v zmysle zákona o cestnej premávke zakázané, preto nie 

je potrebné doplniť ďalšie zvislé alebo vodorovné dopravné značenie.  

 

 

4. Čierna skládka odpadu 

Vážený pán primátor, v našom meste sa nachádza viacero čiernych skládok odpadu. 

Jedná sa nachádza aj v rohu ihriska za objektom SMM, ako je chodník, ktorý spája Ul. 

školskú s Vininaskou ulicou. Táto čierna skládka sa tam objavuje veľmi často. Prosím 

o odstránenie čiernej skládky a zavedenie opatrenia (fotopasca), ktoré by predišlo 

opakovanému nelegálnemu vyhadzovaniu odpadu na tomto mieste. Ďakujem. 

Na interpeláciu odpovedal JUDr. Dušan Šanta, náčelník MsP Michalovce 

Na základe vašej interpelácie Vám oznamujeme, že uvedená lokalita bola zaradená do úloh 

dennej inštruktáže hliadok MsP za účelom eliminovania tvorby skládok. 

 

 

5. Mzdové náklady  

Vážený pán primátor, na poslednom zasadnutí mestského zastupiteľstva sme sa 

dozvedeli, že druhou viceprimátorkou bude poslankyňa Timea Sotáková. Rád by som 

vedel, aké budú mesačné mzdové náklady na jej funkciu. Koľko bude jej hrubý mesačný 

príjem a prípadné možné príplatky alebo odmeny, ktoré z toho vyplývajú. Ďakujem za 

odpoveď. 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Peter Hajduk, prednosta MsÚ Michalovce 

Plat poslankyne Mestského zastupiteľstva v Michalovciach JUDr. Tímei Sotákovej, poverenej 
na výkon funkcie 2. zástupcu primátora mesta Michalovce je určený vo výške 3 214,00 € s 
účinnosťou od 4. 3. 2024. K platu nie sú vyplácané žiadne príplatky ani odmeny. Určenie platu 
zástupkyne primátora je v súlade s § 25 odsek 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v platnom znení a článkom 2 ods. 1 platných Zásad pre odmeňovanie poslancov a členov 
orgánov mesta Michalovce. 

 

6. Komisia na odstránenie čiernych stavieb na ulici Mikuláša Gerbu 

Vážený pán primátor, V 1.polroku 2022 bola uznesením MsZ zriadená predmetná 

komisia, ktorá sa stretávala a hľadala riešenia. Posledné zasadnutie sa uskutočnilo 

v marci 2023. Chcel by som sa informovať a krokoch, ktoré mesto alebo predseda 
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komisie urobil v uplynulom roku zo svojej vlastnej iniciatívy či už v komunikácii s KSK 

alebo Okresným úradom v Michalovciach, aby urýchlili proces odstránenia čiernych 

stavieb a neprispôsobivých občanov z tejto ulice?  Chcel by som tiež pripomenúť, že 

v tejto osade neexistuje kanalizácia a pre viac ako 200 ľudí je k dispozícii jeden 

vodovodný kohútik. Toto nie sú podmienky vhodné na život v 21.storočí v srdci 

Európskej únie. Mali by ste s tým začať niečo robiť, už ste vo funkcii viac ako rok. 

Ďakujem za odpoveď. 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora mesta 

     Mesto Michalovce v súvislosti so zvolaním komisie na riešenie problému na ulici Gerbovej 

vyzvalo spoločnosť  Správa infraštruktúry cestovného ruchu s.r.o., ktorej 100% zriaďovateľom 

je KSK, ako jediného vlastníka daných nehnuteľností o zaslanie stanoviska k riešeniu daného 

problému. Dňa 3.9.2023 Mesto Michalovce mailom obdržalo odpoveď na našu  žiadosť 

o poskytnutie informácií o stave rozhodnutia Okresného úradu Michalovce, ohľadom 

nelegálnych stavieb na Ul. Mikuláša Gerbu, v ktorej bolo konštatované, že spoločnosť Správa 

infraštruktúry cestovného ruchu s.r.o. (vlastník dotknutého pozemku na ulici Mikuláša Gerbu 

v Michalovciach), v danom čase disponuje od Okresného úradu Michalovce, katastrálny odbor, 

len neúplným podkladom k stavu stavieb na Ul. Mikuláša Gerbu. Zároveň nás p. JUDr. Majoroš 

informoval, že vzhľadom na spomínanú skutočnosť, podala spoločnosť Správa infraštruktúry 

cestovného ruchu s.r.o., opätovnú žiadosť o vysvetlenie a doplnenie vyjadrenia z Okresného 

úradu Michalovce.  

 

Následne Mesto Michalovce očakávalo doplnenie odpovede resp. úplnú informáciu ohľadom 

riešenia daného problému, nakoľko odpoveď sme v danom časovom horizonte nedostali, 

mesto opakovane vyzvalo dňa 22.2.2024 spoločnosť Správa infraštruktúry cestovného ruchu 

s.r.o. o zaslanie úplnej odpovede resp. o poskytnutie nových skutočností v predmetnej veci. 

K dnešnému dňu nám žiadna odpoveď nebola doručená. Po získaní relevantných nových 

skutočností menovaný predseda zvolá pracovné rokovanie Komisie, ktorá bola zriadená za 

účelom riešenia problému na ulici Gerbovej. 

 

Čo sa týka kanalizácie na ulici Gerbovej Vám chcem oznámiť, že bolo vyvolané pracovné 

rokovanie so spoločnosťou VVS a.s., na ktorej nám bolo prezentované, že VVS, a.s. zriaďuje 

vodovodné a kanalizačné prípojky výlučne na základe žiadosti žiadateľa a po splnení 

technických podmienok pripojenia. Žiadateľ sa musí preukázať právnym vzťahom 

k nehnuteľnosti (vlastník, nájomca, kúpna zmluva a pod.) , čo je pre tam bývajúcich obyvateľov 

problém, preto je nevyhnutné najprv vyriešiť majetkové pomery v lokalite a následne hľadať 

riešenia problémov s kanalizáciou v danej lokalite. 

 

7. Vyčistenie chodníkov na Vinianskej ceste 

Vážený pán primátor, popri Vinianskej ceste vedú dva chodníky, sú tam aj dve zástavky 

pre autobusy. Po rokoch je na nich asfalt popraskaný a zarastený trávou. Poprosil by 
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som TaZS o vyčistenie daných chodníkov od buriny a zarovnanie okraja chodníka 

a trávnatej časti. Ďakujem. 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Jozef Doležal, ved. odboru HsM 

Technické a záhradnícke služby mesta Michalovce TaZS  zabezpečia vyčistenie požadovaných 

chodníkov od buriny a zarovnanie okraja chodníka a trávnatej časti v termíne apríl 2024. 

 

8. Povolenie na výstavbu 3.kazety 

Vážený pán primátor, v uplynulých mesiacoch  november a december sme viackrát 

počuli či už na zastupiteľstve alebo na komisii, že nás delia dni od vydania povolenia na 

výstavbu 3.kazety na skládke v Žabanoch. Je koniec februára 2024 a ja by som sa chcel 

opýtať, či už máme rozhodnutie a kedy sa teda začne výstavba. Ďakujem za odpoveď. 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Marián Sabovčík, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 

Slovenská inšpekcia životného prostredia,  IŽP Košice vydala rozhodnutie č. 10044/57/2022-

33765/2023/750030103/Z4-SP zo dňa 09.11.2023 vo veci vydania zmeny integrovaného 

povolenia pre prevádzku „Žabany - skládka na nie nebezpečný odpad“, ktorej súčasťou je aj 

stavebné povolenie na uskutočnenie stavby „ŽABANY – SKLÁDKA NA NIE NEBEZPEČNÝ ODPAD 

– ROZŠĺRENIE (III. A IV. ETAPA)“, prevádzkovateľovi – stavebníkovi Technické a záhradnícke 

služby mesta Michalovce, Partizánska č. 55, 071 01 Michalovce.  

Slovenskej inšpekcii životného prostredia,  IŽP Košice bolo dňa 11.12.2023 doručené odvolanie 

účastníka konania JUDr. Daniela Gajdoša proti rozhodnutiu IŽP Košice č. 10044/57/2022-

33765/2023/750030103/Z4-SP zo dňa 09.11.2023 vo veci vydania zmeny a doplnenia 

integrovaného povolenia, ktorým sa povoľuje uskutočnenie stavby  „Žabany – skládka na nie 

nebezpečný odpad - rozšírenie (III. a IV. etapa)“. Predmetom odvolania  je nezákonnosť 

vydaného predmetného rozhodnutia IŽP Košice z dôvodu nesprávneho posúdenia veci 

správnym orgánom a jeho požiadavka na zrušenie rozhodnutia a vrátenie veci 

prvostupňovému orgánu na nové konanie a rozhodnutie. 

    IŽP Košice nerozhodol o podanom odvolaní podľa ust. § 57 ods. 1 správneho poriadku, 

pretože má za to, že vydané rozhodnutie  IŽP Košice je zákonné a pri jeho vydávaní nedošlo 

k pochybeniu zo strany správneho orgánu. 

    IŽP Košice predložila odvolací spis  spolu so spisovým materiálom odvolaciemu orgánu 

Slovenskej inšpekcii životného prostredia – Ústredie, útvaru integrovaného povoľovania a 

kontroly, Grösslingová 5, 811 09 Bratislava listom zo dňa 29.1.2024   za účelom rozhodnutia o 

podanom odvolaní. 

           Technické a záhradnícke služby mesta Michalovce  v súčasnosti očakávajú  vyjadrenie 

odvolacieho orgánu Slovenskej inšpekcii životného prostredia – Ústredie, útvaru 

integrovaného povoľovania a kontroly.     
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9. Kto a kam vozí odpad a za koľko pre Michalovčanov v roku 2024? 

Vážený pán primátor, chcel by som sa informovať v mene občanov mesta. Kedy 

prebehla súťaž na nového dodávateľa služby odvoz, zneškodnenie a uskladnenie 

odpadu na rok 2024? Stále nemáme vlastnú skládku ani  povolenie na jej výstavbu. 

Ktorá spoločnosť  vyhrala túto súťaž? Aká bola vysúťažená cena (za 1 tonu odpadu) 

s daným dodávateľom za odvoz, zneškodnenie a uskladnenie odpadu? Ďakujem za 

odpovede. 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Marián Sabovčík, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 

Technické a záhradnícke služby mesta Michalovce  zabezpečujú zneškodňovanie  zmesového 

komunálneho odpadu na skládke Myslina Humenné v zmysle zmluvného vzťahu s firmou Kosit 

Košice. Cena za odvoz odpadu z prekládkovej stanice Žabany  a zneškodnenie odpadu 

skládkovaním na predmetnej skládke je 63,80  €/tona a  nezahŕňa komplexné spracovanie 

odpadu  niektorou z činností zneškodnenia, resp. zhodnotenia podľa  Prílohy č. 1 a č. 2 k zákonu 

č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov vrátane úpravy odpadu, pretože sa úprava vzhľadom na ďalšie spracovanie odpadu 

všeobecne záväznými právnymi predpismi od 1.1.2024 nevyžaduje.   

 

Proces verejného  obstarávania bol  realizovaný nasledovne: 

1. Prvá výzva na predkladanie ponúk pre stanovenie predbežnej hodnoty zákazky (PHZ) bola 

vyhlásená prostredníctvom  elektronickej platformy ActiveProcurment dňa 14.8.2023. Na 

uvedenú výzvu nebola predložená žiadna ponuka. 

2. Druhá výzva na predkladanie ponúk pre stanovenie  PHZ bola vyhlásená prostredníctvom  

elektronickej platformy ActiveProcurment dňa 22.12. 2023. Na uvedenú výzvu nebola 

predložená žiadna ponuka. 

3. Tretia výzva na predkladanie ponúk pre  stanovenie   PHZ bola vyhlásená prostredníctvom  

elektronickej platformy ActiveProcurment dňa 19.1. 2024. Na uvedenú výzvu nebola 

predložená žiadna ponuka. 

 

 Vzhľadom k tomu, že na žiadnu z troch výziev nebola predložená ponuka (čo je  z 

dokumentovateľné  auditným záznamom  elektronickej platformy 

ActiveProcurment)   následným  rokovaním s firmou Kosit bolo dohodnuté akceptovanie 

dodatku k Zmluve č.103/2022 do konca roku 2024 v súlade s §18  Zákona 343/2015 o verejnom 

obstarávaní a o zmene a   doplnení niektorých zákonov.   

 

 

 

Spracovala: A. Čurmová 


